
Van de voorzitter………………………….. 
 
Het is inmiddels alweer begin Mei en we naderen het einde van het seizoen 2023-2024. Met nog een 
aantal competitierondes voor de boeg is er nog de nodige spanning bij de verschillende teams. 
 
Het eerste elftal moet nog alle zeilen bijzetten om de play-off wedstrijden om handhaving/degradatie 
te ontlopen. Na het 4-2 verlies bij De Merino’s zijn de onderlinge verschillen klein geworden. FC 
Hilversum is al gedegradeerd naar de 3e klasse en voor vv. Maarsen moet een wonder gebeuren om 
degradatie te ontlopen. Vanaf de 6e plek waar FC Breukelen momenteel staat, is het slechts 6 punten 
verschil met plek 12, waar VVOP op dit moment staat. Er komen dus nog 7 clubs in aanmerking voor 
play-off wedstrijden. Het programma voor VVA is: FC Hilversum thuis (4 mei), VRC uit (11 mei), EDO 
(U) thuis (18 mei) en vv. Lunteren uit (25 mei). We wensen spelers & staf veel succes toe in de 
komende weken 
 
Met ingang van het seizoen 2024-2025 zal Ronald van der Laan de taak van teammanager bij het 
eerste elftal voor zijn rekening gaan nemen en wordt daarmee de opvolger van Niels van Doorn en 
ondergetekende. Ronald heeft ruime kennis en ervaring om zijn taken als teammanager goed uit te 
kunnen oefenen en we wensen Ronald veel plezier en succes als teammanager. 
 
Het tweede elftal heeft nog een kans op het kampioenschap, maar dan zullen alle resterende 
wedstrijden gewonnen moeten worden en dan nog moet de uitkomst van de gestaakte wedstrijd bij 
CDW gunstig zijn. 
 
Het derde elftal bezet een mooie positie in de top-5 en kan vrijuit de competitie uit voetballen en 
proberen nog een paar plaatsjes te stijgen op de ranglijst. Gezelligheid en plezier staan voorop bij dit 
vriendenteam, maar dat gaat ook gepaard met mooie resultaten. 
 
Het vierde elftal is met Scherpenzeel 4 in een hevige strijd gewikkeld om het kampioenschap. 
Onlangs stond deze wedstrijd in Achterberg op het programma en werd de wedstrijd gestaakt, omdat 
er een speler van een andere club meedeed bij Scherpenzeel. De KNVB zal nu uitspraak moeten 
doen, wat er met (de uitslag van) deze wedstrijd gaat gebeuren. 
 
De VR1 behaalden een paar weken geleden bij Patria de eerste overwinning in dit seizoen en er is een 
mooie ontwikkeling te zien bij de dit team. Met trainer Aart-Jan Mulder en assistent-trainer Rianne 
Jansen is er veel ervaring met vrouwenvoetbal binnengehaald en dat werpt duidelijk zijn vruchten af. 
 
Bij de jeugdteams blijven de prestaties van de JO16-1 prima en liggen ze op koers voor het 
kampioenschap in de 1ste klasse. Op zaterdag 11 mei a.s. staat een belangrijke uitwedstrijd gepland bij 
concurrent Spakenburg JO16-1. We wensen spelers en staf van de JO16-1 veel succes in de komende 
wedstrijden.  
 
De JO14-1 presteerde prima in de 1e en 2e fase, maar in de 3e fase gaat het wat moeizamer. In de 1e 
fase werd gestart in de 3e klasse en werd er afgesloten met een fraaie 2e plaats. In de 2e fase werd er 
afgesloten met een 1e plaats en volgde er promotie naar de 2e klasse. De tegenstand in deze 2e klasse 
is zwaarder, maar dat is beter voor de ontwikkeling van de spelers. 
 
De JO12-1 doet mee om het kampioenschap in de 3e klasse en maken een mooie ontwikkeling door. 
De 1e fase van de competitie werd winnend afgesloten en werd er gepromoveerd naar de 3e klasse. In 
de 2e fase volgde een gedeelde 2e plaats en in de 3e fase een keurige 3e plaats. In de huidige 4e fase 
staat JO12-1 bovenaan en met nog 2 wedstrijden te spelen is er zicht op een kampioenschap. 
 



Bij de JO8-1 zijn de prestaties ondergeschikt aan het plezier en enthousiasme. Wekelijks is er veel 
plezier bij de trainingen en de wedstrijden en na de (thuis)wedstrijden hebben ze, samen met de 
ouders, een gezellig samenzijn in het clubhuis. 
 
Op 8 april ’24 hielden we in ons clubhuis de jaarlijkse Algemene Leden Vergadering en legde het 
bestuur verantwoording af over het seizoen 2022-2023. De opkomst van de leden was matig en dat is 
jammer, want de ALV is bij uitstek geschikt om de discussie te voeren met en vragen te stellen aan het 
bestuur. Tijdens de ALV vond ook de bestuursverkiezing plaats. Voorzitter Egbert van der Burg legde 
de voorzittershamer neer en wordt opgevolgd door ondergetekende. Ik wil Egbert hartelijk danken 
voor de afgelopen jaren waarin hij als voorzitter actief is geweest. Gelukkig blijft Egbert actief in het 
bestuur als bestuurslid accommodatiezaken en blijft hij ook andere vrijwilligerstaken vervullen. 
Het bestuur wordt sinds 8 april ’24 gevormd door: 
Adri van der Laan - Voorzitter 
Henk Kluitenberg - Secretaris 
Niels Teunissen  - Penningmeester 
Ronald van der Laan - Bestuurslid voetbalzaken 
Egbert van der Burg - Bestuurslid accommodatiezaken 
Patricia van Eldik - Bestuurslid jeugdactiviteiten/organisatie 
 
Binnen het bestuur zijn er nog wel 2 vacatures die ingevuld moeten worden: 
- Bestuurslid clubhuiszaken (tijdelijke invulling door voorzitter) 
- Bestuurslid vrijwilligerszaken (tijdelijke invulling door secretaris) 
Wil je meer weten over deze vacatures of ben je geïnteresseerd om een vacature in te vullen? Neem 
dan contact op met de voorzitter of de secretaris. 
 
Op dinsdag 23 april ’24 stond een kennismaking gepland met een delegatie van de Gemeente 
Rhenen. Raymond Woesthoff en José den Boer kwamen VVA bezoeken, omdat beiden relatief nieuw 
zijn binnen de Gemeente Rhenen en zij een kennismakingsronde gepland hebben met alle Rhenense 
sportverenigingen. Een prima initiatief en wij hebben daar dankbaar gebruik van gemaakt. De avond 
was plezierig en constructief en we hopen op een mooi vervolg. 
Ook worden er nog steeds gesprekken gevoerd met de Gemeente Rhenen omtrent de vestiging van 
het Recht van Opstal en de privatisering van ons sportpark, waarbij het onderhoud van de velden 
door VVA zelf uitgevoerd gaat worden. Dit is een uitvloeisel van het convenant dat in 2016 
afgesproken is. Vervanging en aanleg van velden blijven voor rekening van de Gemeente Rhenen. Ook 
deze gesprekken verlopen in een prima sfeer. 
 
De sponsorcommissie is op dit moment druk bezig met de invulling voor de tenuesponsoring van alle 
senioren en jeugdteams voor de komende 3 seizoenen. De eerste resultaten zijn al geboekt en er zijn 
al een aantal sponsoren vastgelegd. 
 
Ook dit seizoen zijn er weer een aantal jeugdactiviteiten georganiseerd zoals LED-Voetbal, 
Sinterklaasfeest en Paasactiviteit. Ook in de resterende maanden van het huidige seizoen zullen er 
nog een aantal activiteiten gaan plaatsvinden en zullen de ‘ouder-kind wedstrijden’ aan het einde van 
het seizoen weer nieuw leven ingeblazen worden. 
 
Onze klusploeg verricht 3 dagdelen per week prima werk in de vorm van onderhouds- 
reparatiewerkzaamheden, schilderwerk, veldbelijning, kleedkamerschoonmaak etc. en kunnen 
natuurlijk nog meer hulp gebruiken. Heb je interesse om deel uit te gaan maken van de klusploeg, 
meld je dan even bij ondergetekende. 
 



Op zaterdag 22 juni ’24 is het weer zover, want dan gaat het jaarlijkse Leuttoernooi weer plaatvinden 
bij VVA. Wil je daar aan meedoen? Meld je dan snel aan via leuttoernooi@gmail.com. Wees er snel 
bij, want vol = vol! 
 
Het is al weer een poosje geleden, maar de vrijwilligersavond in maart jl. was een geweldig succes. 
Meer dan 80% van onze vrijwilligers waren aanwezig en waagden een gokje in het casino en genoten 
van een 6-gangen menu geserveerd door het team van Brian van Hunnik. 
 
We hebben op dit moment binnen onze verenging een aantal vacatures die eigenlijk met spoed 
ingevuld moeten worden. Binnen het bestuur hebben we vacatures van bestuurslid clubhuiszaken en 
bestuurslid vrijwilligerszaken, maar daarnaast gaat Roef van Dijk stoppen als kantinebeheerder en 
Everard Sukkel gaat stoppen met het opstellen en coördineren van de bardiensten. We zijn dus met 
spoed op zoek naar vervangers. Heb je interesse om de nieuwe kantinebeheerder te worden of de 
bardiensten te gaan coördineren? Meld je dan bij ondergetekende. 
 
Achter de schermen wordt er al volop gewerkt aan de voorbereidingen op het nieuwe seizoen 2024-
2025, want hoewel het seizoen 2023-2024 zijn einde nadert, willen we weer op tijd klaar zijn om het 
nieuwe seizoen goed op te starten. Begin juni ’24 zullen we daartoe met de trainers/leiders een 
vergadering beleggen. 
 
Vanaf 14 juni t/m 14 juli gaat het Europees Kampioenschap plaatsvinden in Duitsland en hopen we 
natuurlijk, dat het Nederlands Elftal mee gaat strijden om het kampioenschap. Tijdens de wedstrijden 
van het Nederlands Elftal zal het ‘VVA-EK-Café’ geopend zijn. De wedstrijden in de poulefase zijn: 
zondag 16 juni ’24 om 15:00 uur Polen – Nederland; vrijdag 21 juni ’24 om 21:00 uur Nederland – 
Frankrijk en donderdag 25 juni ’24 om 18:00 uur Nederland – Oostenrijk. 
 
Graag besluit ik deze bijdrage om mijn waardering uit te spreken aan de vele vrijwilligers die actief 
zijn bij onze verenging. Barvrijwilligers, klusploegmedewerkers, trainers, leiders, commissieleden, 
scheidsrechters etc. doen zeer belangrijk werk en vormen de ruggengraat van onze vereniging.  
 
Tot slot wens ik iedereen een succesvol verloop van het seizoen in de komende weken. 
 
Groeten, 
Adri van der Laan, voorzitter VVA Achterberg. 
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